
مـاشین سـازی واگـذار مـی شـود،
سوژه ای مناسب برای مصاحبه ها

مالک باشگاه ماشین سازی تبریز قصد فروش امتیاز تیم لیگ برتری این
باشگاه را دارد. خبری که در دو روز گذشته در محافل فوتبالی مطرح
بوده و از زوایای مختلف این تصمیم مالک باشگاه مورد بحث قرار

گرفته است.

تیمداری در شرایط فعلی و با مشکلات و موانعی که بر سر راه باشگاه
ها وجود دارد در ورزش و بخصوص در لیگ برتر فوتبال کاری طاقت
فرساست.ثروتمند ترین افراد نیز در مقطعی درمانده می شوند و نسبت

به فروش امتیازی که در اختیار دارند اقدام می کنند.

اگر سرمایه گذارانی که چندان دغدغه مالی ندارند به فروش امتیاز
تیم لیگ برتری فکر بکنند باید به فوتبال بدون اسپانسر و حامی و
برنامه برخی از مناطق  اشک ریخت . معمولا مناطقی که امکانات سخت
افزاری دارند و هم علاقه مندانی برای خرید و اداره تیم ها و
جایگاهی در فوتبال کشور کمتر از خود می گویند و از برخی عناوین
ساختگی و اهدایی فدراسیونی هاآویزان نمی شوند. آنها وقتی را که
باید در مصاحبه ها و وعده ها  و اجرای اصل ”تفرقه بینداز و حکومت
کن“ باید صرف کنند به برنامه ریزی و آینده نگری و تثبیت موقعیت
ها اختصاص می دهند. حرف زدن ها، مانور دادن ها و در رویا سیر
کردن ها از آنِ آنهایی است که کارنامه روشنی برای ارئه ندارند.
آنها دقیقا مصداق ضرب المثل“آفتابه و لگن هفت دست، شام و نهار“ 

هستند.

خدا را شکر این بار با انتشار خبر فروش امتیاز تیم ماشین سازی از
گفتگوهای تلفنی با مالک تیم، اعلام قرار ماقات حضوری با مالک در
تبریز، اعلام علاقه مندی مالک تیم برای واگذاری تیم به اردبیل، به
کار افتادن توپخانه خبری دوستان مبنی بر احتمال حضور اردبیل در
لیگ برتر فوتبال و ایجاد توقع بی مورد در نزد علاقه مندان و

عاشقان فوتبال خبری نیست.

برخی از دوستان چنین فرصت هایی را برای مصاحبه و اثبات شعار “من
آنم که رستم بود پهلوان” از دست نمی دادند و با خبرهایی از قبیل
اعطای امتیاز تیم دسته دومی توسط فدراسیون فوتبال استان و یا خبر
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ابقای تیم شهرداری در لیگ دسته یک و یا امکان واگذاری امتیاز
گسترش تبریز به اردبیل مدتی علاقه مندان را به آینده خوش بین می
کردند ولی این بار سکوت در مقابل خبر فروش امتیاز تیم ماشین سازی

دلگرم کننده است.

می گویند مالک باشگاه ماشین سازی با برخی از نمایندگان مردم در
مجلس رابطه خوبی دارد می توان از این راه حداقل سوژه ای برای
برخی از حرف ها و مصاحبه ها پیدا کرد، مثل سوژه پادگان اردبیل و

درخواست واگذری ان برای احداث زمین فوتبال!!!

امیدواریم این وعده ها روزی محقق شوند و اردبیل نیز در لیگ برتر
فوتبـال و فوتسـال صـاحب تیـم و دارای جایگـاه و مـوقعیت گـردد.

انشااله.

 


